
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     

 Č.j.: AS-14/2010 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 14. 12. 2010 ve 13 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Baláš, Hojka, Horčic, Jelen, Kaplan, Kohlíková, Panská, Pokorná 
Dvorský, Čechovská, Zahálka, Velenský 
Studentská komora: Holický, Hradečná, Šorm, Severýn 
Omluveni Janák (z), Vomáčko (z), Moravec (s), Outlý (s), Vokoun (s), 

 
Hosté: (bez titulů): Süss 
 

Průběh jednání: 

1. Schválení programu – Kohlíková 

Jednání zahájila paní předsedkyně Kohlíková. Seznámila přítomné s programem 

zasedání. Bylo provedeno hlasování o schválení programu schůze. Hlasování (16 - 0 -

0). Program zasedání byl schválen. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání ze dne 12. 10. 2010 - Kohlíková 

Hlasování (16 - 0 -0). Zápis z řádného zasedání ze dne 12.10 byl schválen. 

3. Schválení zápisu z řádného zasedání 9. 11. 2010 – Kohlíková 

Hlasování (16 - 0 -0). Zápis z řádného zasedání ze dne 9.11 byl schválen. 

4. Sdělení pana děkana - Süss 

Slova se ujal pan děkan. Hovořil o těchto bodech: 

a) Oznámil smutnou událost, kterou je úmrtí doc. Potměšila, oznámil termín jeho 

pohřbu a požádal přítomné o minutu ticha. 

b) Informoval o úspěšném absolvování jmenovacího řízení doc. Hendla na vědecké 

radě. 

c) Informoval o výjezdním zasedání rozšířeného kolegia děkana, jehož závěry je 

potřeba připomínkovat do 14.1.2011. Je potřeba zpracovat výhledy do roku 2014 

v souladu s výhledy UK. Z toho vyplývá potřeba fakulty změnit styl práce 

vzhledem k obhájení existence v rámci UK. Pro badatelskou činnost je potřeba 

stanovit minimální hodnoty, výsledky výzkumu nabídnout dále a nepsat články 

samoúčelně. V oblasti studia by počet prací Bc., Mgr., Ph.D. měl být v souladu 

vzhledem k badatelské činnosti a naopak. Je zapotřebí se zamyslet nad tím, aby 

bylo kde bádat (stejně jako jsou mezi fakultní centra). Fakulta se musí podílet na 



cílech UK, která chce být v hodnocení univerzit do 200. místa v Šanghaj 

hodnocení. Proděkan pro vědu nabízí zpracování agendy pro začlenění do 

výzkumných záměrů. 

d) Informoval o výjezdním zasedání 3 děkanů v Olomouci. Diskutované téma „Jak 

propagovat vědu nazývající se Kinantropologie“. Byla uskutečněna dohoda, že 

kinantropologie bude chápana jako společensko vědní disciplína. V oblasti 

publikací tohoto vědního oboru bude jako nosný časopis chápána Acta Universiatis 

Palackiense se čtyřmi výtisky ročně. Je zapotřebí sjednotit publikační normy dle 

APA. 

e) Dotazy na pana děkana: Jelen položil dotaz jak chápe vedení fakulty příslušnost 

studentů PDS ke katedrám vzhledem k hodnocení výkonu kateder. Děkan sdělil, že 

studenti jsou příslušníci kateder. Pro hodnocení vědeckého výkonu kateder je 

v současné době nezapočítává, protože jejich publikační činnost je ohodnocena 

z financí specifického výzkumu. Jelen upozornil, že učitelé musí studenty dostat na 

popředí článků, zájmem by mělo být publikovat na 1. místě. 

5. Informace z RVŠ – Novotná 

Byla podána informace z aktuálního dění v tomto orgánu. Informace o uspořádání 

konference týkající se komunikace s učiteli, informace o posunutí zákonné normy 

týkající se výuky neaprobovanými učiteli o 5 let. Byly položeny dotazy, zdali je 

zástupce RVŠ v kontaktu s vedením fakulty (ano, informace dostává pan děkan). 

Dále byl položen dotaz, zda-li by průběžné informace mohli dostávat členové 

senátu (ano, zajistí tajemník) 

6. Smlouva o koupi technologického zařízení a zřízení věcného břemene - Fořter 

Pan tajemník Fořter předložil dokument s tím, že celé věc byla podána 10.5.2011. 

Byl položen dotaz na stanovení ceny a zda-li je to cena obvyklá. Pan tajemník 

sdělil, že cenu byla navržena kupujícím a nebyla dosud podrobena další evaluaci. 

Při diskuzi došlo ke shodě, že cena by měla být prověřena a následně pan tajemník 

stáhnul uvedený bod z jednání. 

7. Smlouvy o nájmu nebytových prostor s lékaři působícími v prostorách fakulty. 

Smlouvy představila Kohlíková a položila dotaz v čem se liší. Odpověď, že 

dochází k nárůstu z 200 Kč na 500 Kč za metr. Dále že dochází MUDr. Pánka ke 

konkretizaci na dobu určitou. Horčic položil dotaz na rozdíl mezi dobou nájmu na 

3 roky a 8 let. Kaplan upozornil na potřebu formálního sjednocení zápisu FTVS 

UK v textu obou smluv. 



Usnesení: AS FTVS UK souhlasí se smlouvou o pronájmu nebytových prostor 

MUDr. Formánkové. Hlasování (16 - 0 -0). Smlouva byla schválena. 

Usnesení: AS FTVS UK souhlasí se smlouvou o pronájmu nebytových prostor 

MUDr. Pánkovi. Hlasování (16 - 0 -0). Smlouva byla schválena. 

8. Projednávání vnitřních předpisů FTVS UK - Kaplan 

Stav projednávání předpisů je setrvalý, protože v celé procesu je nezbytná právní 

pomoc. Bylo by vhodné najít nějakou další osobu z právnického prostředí, protože 

nejvíce kompetentní osoba doc. Staša je příliš vytížen. Pan děkan nabídl pomoc při 

hledání osoby z právnické fakulty UK. 

9. Kritéria pedagogické a badatelské činnosti – děkan 

Pan děkan předložil písemné podklady pro hodnocení přímé a nepřímé 

pedagogické činnosti. Uvedl ¨, že se jedná o první návrh, na kterém se bude dále 

pracovat a bude se precizovat s ohledem s specifikaci jednotlivých pracovišť a 

jejich vyučujících. Kritéria badatelské činnosti budou předložena na dalším 

zasedání. 

10. Různé 

Hradečná informovala, že v posluchárně P1 proběhne ve středu 15.12. ve 12.30 

hod přednáška koordinátora z ČR a ze Zambie ohledně adopcí dětí na dálku. 

Hradečná dále přednesla interpelaci studentů na nekvalitní výuku sociální 

psychologie. Pan děkan vyzval studenty, ať celou věc předají studijnímu 

proděkanovi. 

Kaplan předložil dva kolejní řády k projednání. AS FTVS UK tyto řády projednal – 

doplní Aleš. 

Horčic poděkoval vedení fakulty ze operativnost při vytvoření „Dětského centra“, 

které bylo po jednom měsíci vytvořeno a již funguje. 

 

 

Zapsal: Zahálka      Za AS UK FTVS – předseda doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 
  členové AS UK FTVS  


